
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 4. juli 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 692
Mener ministeren, at metoderne til at opgøre grænsehandelen med spiritus er
fyldestgørende, når den baseres på interviewundersøgelser fra TNS Gallup
og ikke reelle salgstal? F. eks. er grænsehandelen med spiritus ifølge Skatte-
ministeriet faldende, mens tal fra branchen viser, at grænsehandelen med spi-
ritus er stigende.

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand

1/1

Skatteudvalget 2013-14
SAU Alm.del  Spørgsmål 692
Offentligt


